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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Engedélyezte-e állami tulajdonú sportingatlan eladását?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc Miniszterelnök Úrhoz . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök ÚH

Az elmúlt 15 évben rengeteg sportpálya szűnt meg, épült helyére benzinkút,
bevásárlóközpont, autószalon . A magyar fiatalság egészségügyi állapota egyre tragikusabb,
ezért nemzeti érdek, hogy több sportpálya ne szűnjön meg, az üzleti kapzsiságnál fontosabb a
gyermekek egészsége .

Ezért volt megdöbbentő számomra az az információ, hogy Ön pár nappal
sportminiszteri pozíciójának megszűnése előtt eladott állami tulajdonú ingatlant .

Kérdezem ezért Miniszterelnök Urat :

Engedélyezte-e állami tulajdonú sportingatlan eladását pár nappal (pl . két héten belül) azelőtt,
hogy sportminiszterből miniszterelnök lett?

Ha igen :

Mi épül az eladott sportingatlan helyén?

Ki volt a vevő?

Milyen eljárásban lett értékesítve az ingatlan?

Megtisztelő válaszát köszönöm .

Budapest, 2004 . december 2 .
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